
PROTOKOLL nr 2

vid sammanträde den 23/3/59 i Djurgårdens Idrottsförenings 
överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: Dunér, Eckerbrant, Lövdahl, Norén och Liliequist.
Förhindrad: Nordlund.

§ 17.
Skidstyrelse-diskussion:

I närvaro av Holger Carlson, Erland Almkvist och Einar Axelsson disku
terades olika skidärenden, bl.a. planerna på en stortävling med ryskt be
sök i Stockholm kommande säsong. Ordföranden hade gjort vissa sonderingar 
härom vid sitt besök i Moskva, där det ställts i utsikt att den olympiska 
ryska skidtruppen skulle starta i av Djurgården arrangerade tävlingar ef
ter Squaw Valley. Såsom klubb-utbyte borde det ligga väl till för DIF att 
säkra den ryska truppen, eventuellt i ett senare samgående med Skidförbun
det. Skidsektionens årsmöte, som snarast borde äga rum, måste räkna med 
att välja en stark styrelse. Senaste uppsättningen gjorde knappast skäl 
för benämningen stark. Axelsson sade sig ifrågasätta om hans tid och in
tresse räckte för att åta sig omval som kassör. De närvarande skidrepresen
tanterna lovade undersöka i vad mån lämpliga kandidater kunde skaffas fram 
till årsmötesdags.

§ 18.
Avgången konståksstyrelse:

För att redogöra för orsaken till i § 3 i protokoll nr 1 omnämnt missför
hållandena inom konståkssektionen hade Henry och Annalisa Henningson infun
nit sig. Sedan svårigheter att ordna banor och tider konstaterats vara 
främsta anledningen till visst gnäll pappor och mammor emellan (väsent
ligt i alla sammanhang med konståkeri) och ÖS-ingripande till kom
mande säsong begärts för en ny bättre tingens ordning härutinnan, meddelade 
hr Heningson mera i förbigående, att årsmöte ägt rum i sektionen och att 
ny styrelse valts. I denna ingick ingen av de tidigare ledamöterna. Med 
anledning härav ifrågasatte ordföranden om det var motiverat att över huvud 
diskutera vidare om hur arbetet inom sektionen borde bedrivas. De bägge 
Heningsons uppmanades skaffa fram uppgifter om den nyvalda styrelsen.

§ 19.
Tack:

Föredrogs skrivelse från Torsten Wiklund med tack för det ständiga ledamot
skap, som förlänats honom i DIF.

§ 20.
Anslag till bowling:

En framställning från bowlingsektionen om kr. 500:- i anslag för del
tagande i SM villfors med ett till kr. 200:- reducerat belopp.

§ 21.
Ständiga medlemmar:

Skattmästaren föreslog, att en snabbare katalogisering av de ständiga 
medlemmarna avseende deras ”meritlistor” skulle ordnas genom anlitande av 
Bertil Anér. Uppdrogs åt Lövdahl att ta kontakt med denne och efterhöra 
hans intresse och kapacitet för uppgiften.
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§ 22.
Dödsfall:

Sedan det sorgesamma meddelandet influtit att Einar (Stor-Klas) Svens
son, i många år tränare i fotboll och ishockey, samt Harry Andersson, 
aktiv i A-laget i fotboll och handboll på 1930-talet, avlidit, beslöts 
uppdra åt fotbollsstyrelsen representera föreningen vid begravningarna.

§ 23.
Fritidsanslagen:

Då från RF begärts in verifikationer på bl.a. träningskostnader i sam
band med fritidsgruppverksamheten, förklarade Lövdahl detta kräva ett så 
omfattande arbete, att hjälp från t.ex. Bertil Anér vore önskvärd. Lövdahl 
gavs fria händer sköta ärendet på lämpligaste sätt.

§ 24.
Lotteri vid fotbollsmatcher:

Från brottningsstyrelsen hade framförts önskemål att i anslutning till 
Djurgårdens fotbollsmatcher få sälja ett tombolalotteri efter samma mönster 
som vunnit allmän praxis vid matcher ute i landsorten och med priser i 
form av fotbollar, fruktkorgar och dylikt. Hänvisades sektionsstyrelsen 
att först ta kontakt med fotbollssektionens styrelse och få dess medgivan
de och hjälp att söka tillstånd hos vederbörande idrottsplatschefer.

En annan idé från brottningssektionen att ordna något i tingel-tangel-
väg i anslutning till Hammarbybacken under sommarsäsongen återvisades 
till sektionsstyrelsen med uppdrag att återkomma med skriftligt detalj- 
förslag.

§ 25.
Bidrag från Arvsfonden:

Redogjorde Erik Kinell för möjligheterna att från Arvsfonden erhålla 
bidrag för ungdomsverksamheten, och i samband därmed diskuterades att 
skicka ut Djurgårdspatruller med brottare, pingisspelare etc. på besök i 
ungdomsgårdarna och därmed ytterligare fästa vederbörande myndigheters 
intresse på Djurgården. Kinell fick förnyat uppdrag att bearbeta dessa 
planer och uppdrogs att i samråd med sekreteraren utarbeta en skrivelse 
till Arvsfonden.

§ 26.
Nästa sammanträde:

Med anledning av påskhelgen beslöts att kallelse till nästa samman
träde skall ske på ordförandens initiativ.


